
Protokoll De 24 äldstes klubb Domarudden 27 april 2022  

Närvarande:2, 4, 6, 7, 8, 9, 10, 12, 14, 15, 17, 181, 19, 20, 22, 23, 24.

Mötesordförande: Sten Reideby

1/Dagordning

2/ Mötets öppnande

3/ Godkännande av dagordningen? Ja.

4/ Inkomna fullmakter? Nej, inga.

5/ Föregående protokoll? Godkänns.

6/ Öfverste Slantbevararens rapport: klubbens 14 606 kronor i kassan.

7/ 1 maj är veddag. Chili con carne serveras.

8/ Öfverste Gästabudsförvarare aviserar 17 maj som ett gästabud med strömming i högsätet.

9/ Vår Öfverste Flaggbevarare, Ingvar Jansson som så tragiskt lämnat oss,  medför ett nyval till denna 
hedersvärda förtroendepost. Mötet utsåg nr 2, Tomas Fehrm till uppgiften. Nr 2 tog sig genast an sitt 
värv och tog fram reservflaggan för att ersätta den svårt slitna som vid tillfället satt uppe. 

10/ Aktuella frågor kring bastun:

Mötet började tidigt i dagordningen att diskutera avgiften från klubbmedlemmarna till Kasim, 
kommunens hyresgäst som aktiv driftsansvarig på Domarudden. Mötesordförande nr 24, relaterade 
nr 5:s och nr 3 :s, vice ordförande respektive ordförandes möte med den driftsansvarige Kasim. 
Denne ville höja avgiften. Klubben sa nej vilket fastställde den dåvarande avgiften, 500 kronor till 
Domarudden och 400 kronor till klubben.

Diskussionerna fortsatte. Hur ser kommunens avtal med Kasim ut (Nr 8)? Med tanke på klubbens 
arbetsinsats borde avgiften på 500 kronor slopas (nr 17). Arbetsinsatsen att göra blöta stockar till 
bastuved utgör det största ekonomiska värdet. Råvaran är billig i sammanhanget. Dessutom borde 
klubben ha avtalet med kommunen, inte med Kasim (nr 4).

I övrigt under punkt 10: duscharna fungerar fortfarande otillräckligt. Säkerheten på vedbacken kan 
bli bättre. Fortfarande är det varje persons eget ansvar att inte skadas.

Vid protokollet: Staffan Åkerlund

Mötesordförande: Sten Reideby


